



Sep 27 - Oct 1, 2026
2026.hupo.org
SINGAPORE

Proteomics Plus: Transforming Lives
LETTER OF INVITATION

Dr. Ning Wan

Associate Research Fellow

China Pharmaceutical University

China Pharmaceutical University, Tongji Xiang #24, Nanjing, 210009, Jiangsu, China.

Nanjing Not US or Canada 210009

China

Dear Dr. Ning Wan

It is our great pleasure to extend to you a warm invitation to attend and participate in the 25th Human Proteome Organization World Congress (HUPO 2026), taking place from September 27 to October 1, 2026 in Singapore.

This year, we are embracing the theme “Proteomics Plus: Transforming Lives” and we are excited to explore how proteomics is shaping the future of health and medicine in ways we could have only dreamed of a few years ago. Proteomics is no longer just a field of study; it is a catalyst for change. From cutting-edge breakthroughs to real-world solutions, the impact of proteomics is undeniable. At this Congress, we will come together to celebrate how our work is transforming lives—from advancing medical treatments to uncovering new ways to understand health on a global scale. It is an opportunity to see how the science is evolving and, most importantly, how it is making a real difference in people’s lives.

You are responsible for determining and complying with the requirements for entrance into the Singapore. Please note, this letter does not offer to assume any of the costs associated with your attendance such as airfare, hotel accommodation or Congress registration.

INFORMATION FOR VISA PURPOSES

Legal name as on Passport: WAN, NING

Date of Birth: 23 JUL 1995

Passport Number: PE3177175

Complete Address: Tongji Xiang #24, Nanjing, Jiangsu, China 210009

Telephone Number: +86 18115161203

Registration Type: Early Registration - HUPO Member

We look forward to welcoming you in Singapore.

Sincerely,

Wei Wu, Chair

Qifeng Lin, Chair

Qingsong Lin, Chair

HUPO 2026 Secretariat: International Conference Services Ltd.

555 Burrard Street | Vancouver, BC | Canada | V7X 1M8

Phone +1 (604) 681 2153 | Mon-Fri 8:00 - 17:00 PT | Email: hupo2026-registration@icsevents.com

邀请函

(中文翻译件)

皖宁 博士

副研究员

中国药科大学

中国江苏省南京市童家巷 24 号, 邮编: 210009

南京 (非美国或加拿大), 210009

中国

尊敬的皖宁博士:

我们非常荣幸地诚挚邀请您出席并参加第 25 届人类蛋白质组组织世界大会 (HUPO 2026)。大会将于 2026 年 9 月 27 日至 10 月 1 日在新加坡举行。

本届大会的主题为“蛋白质组学 Plus: 改变生活”。我们期待共同探讨蛋白质组学正如何以前所未有的方式塑造健康与医学的未来。蛋白质组学已不再仅仅是一个研究领域, 更是推动变革的催化剂。从前沿突破到现实解决方案, 蛋白质组学的影响毋庸置疑。大会期间, 我们将齐聚一堂, 共同见证我们的工作如何改变人类生活——从推动医疗进步, 到探索从全球视角理解健康的新途径。这将是了解科学发展进程, 并更重要地了解科学如何切实改善人们生活的一次宝贵机会。

您有责任自行了解并遵守入境新加坡的相关要求。请注意, 本邀请函不表示会议方承担您参会所产生的任何费用, 包括机票、酒店住宿或大会注册费。

签证用途信息

护照所载法定姓名	WAN, NING
出生日期	1995 年 7 月 23 日
护照号码	PE3177175
完整地址	中国江苏省南京市童家巷 24 号, 210009
电话号码	+86 18115161203

注册类型: 早期注册——HUPO 会员

我们期待在新加坡欢迎您的到来。

谨致诚挚问候!

Wei Wu, 主席

Qifeng Lin, 主席

Qingsong Lin, 主席

HUPO 2026 秘书处: International Conference Services Ltd.

加拿大不列颠哥伦比亚省温哥华市 Burrard Street 555 号, V7X 1M8

电话: +1 (604) 681-2153 | 周一至周五 8:00—17:00 (太平洋时间) | 邮箱: hupo2026-registration@icsevents.com



Sep 27 - Oct 1, 2026
2026.hupo.org
SINGAPORE

Proteomics Plus: Transforming Lives

LETTER OF INVITATION

Ms. Hui Ye
Prof.
China Pharmaceutical University
Nanjing Jiangsu 210009
China

Dear Ms. Hui Ye

It is our great pleasure to extend to you a warm invitation to attend and participate in the 25th Human Proteome Organization World Congress (HUPO 2026), taking place from September 27 to October 1, 2026 in Singapore.

This year, we are embracing the theme “Proteomics Plus: Transforming Lives” and we are excited to explore how proteomics is shaping the future of health and medicine in ways we could have only dreamed of a few years ago. Proteomics is no longer just a field of study; it is a catalyst for change. From cutting-edge breakthroughs to real-world solutions, the impact of proteomics is undeniable. At this Congress, we will come together to celebrate how our work is transforming lives—from advancing medical treatments to uncovering new ways to understand health on a global scale. It is an opportunity to see how the science is evolving and, most importantly, how it is making a real difference in people's lives.

You are responsible for determining and complying with the requirements for entrance into the Singapore. Please note, this letter does not offer to assume any of the costs associated with your attendance such as airfare, hotel accommodation or Congress registration.

INFORMATION FOR VISA PURPOSES

Legal name as on Passport: Hui Ye

Date of Birth: 11-07-1986

Passport Number: PE3177032

Complete Address: Tongjiaxiang #24, Gulou District, Nanjing, China

Telephone Number: 86-13815885062

Arrival Date to Country: September 26, 2026

Departure Date from Country: October 1, 2026

Hotel Name or Address where you will stay: PARKROYAL COLLECTION Marina Bay

Registration Type: Early Registration - HUPO Member

We look forward to welcoming you in Singapore.

Sincerely,

Wei Wu, Chair

Qifeng Lin, Chair

Qingsong Lin, Chair

HUPO 2026 Secretariat: International Conference Services Ltd.
555 Burrard Street | Vancouver, BC | Canada | V7X 1M8
Phone +1 (604) 681 2153 | Mon-Fri 8:00 - 17:00 PT | Email: hupo2026-registration@icsevents.com

邀请函

(中文翻译件)

叶慧 女士

教授

中国药科大学

中国江苏省南京市童家巷 24 号, 邮编: 210009

南京 (非美国或加拿大), 210009

中国

尊敬的叶慧女士:

我们非常荣幸地诚挚邀请您出席并参加第 25 届人类蛋白质组组织世界大会 (HUPO 2026)。大会将于 2026 年 9 月 27 日至 10 月 1 日在新加坡举行。

本届大会的主题为“蛋白质组学 Plus: 改变生活”。我们期待共同探讨蛋白质组学正如何以前所未有的方式塑造健康与医学的未来。蛋白质组学已不再仅仅是一个研究领域, 更是推动变革的催化剂。从前沿突破到现实解决方案, 蛋白质组学的影响毋庸置疑。大会期间, 我们将齐聚一堂, 共同见证我们的工作如何改变人类生活——从推动医疗进步, 到探索从全球视角理解健康的新途径。这将是了解科学发展进程, 并更重要地了解科学如何切实改善人们生活的一次宝贵机会。

您有责任自行了解并遵守入境新加坡的相关要求。请注意, 本邀请函不表示会议方承担您参会所产生的任何费用, 包括机票、酒店住宿或大会注册费。

签证用途信息

护照所载法定姓名	Hui Ye
出生日期	1986 年 11 月 07 日
护照号码	PE3177032
完整地址	中国江苏省南京市童家巷 24 号, 210009
电话号码	+86 13815885062

注册类型: 早期注册——HUPO 会员

我们期待在新加坡欢迎您的到来。

谨致诚挚问候!

Wei Wu, 主席

Qifeng Lin, 主席

Qingsong Lin, 主席

HUPO 2026 秘书处: International Conference Services Ltd.

加拿大不列颠哥伦比亚省温哥华市 Burrard Street 555 号, V7X 1M8

电话: +1 (604) 681-2153 | 周一至周五 8:00—17:00 (太平洋时间) | 邮箱: hupo2026-registration@icsevents.com